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ПИТАНЕ
От Валерия Дончева, общински съветник от групата на БСП 

Относно: Снегопочистване в кв.”Варуша”

Уважаеми г-н Кмет,

Проблемите на кв.Варуша са много и от различно естество като 
периодично поставям някои от тях на Вашето внимание. Особено актуален 
за този сезон е проблемът със снегопочистването или по- скоро липсата на 
такова. Непочистените от снега улици в квартала са недостъпни за 
придвижване както пеша, така и с автомобил. Това се оказва истински 
кошмар за живущите там именно сега -  в разгара на зимата. Още в 
началото на годината многократно бях сигнализирана ( за пореден път )за 
множество случаи свързани с хлъзгавите, в следствие от заледяване 
улици. Пряк свидетел бях на закъсали коли, на паднали пешеходци, 
принудени да се движат по средата на заснежения път, на трудно 
подвижни възрастни хора, които с огромни усилия стигаха до кварталния 
магазин. Гняв и безсилие са обхванали хората от квартала, а той се е 
превърнал в обсадена зона. Особено тревожен бе поредния сигнал, който 
получих на 7 януари от възрастна жена, която живее на ул. 
„К.Гайтанджията”. По нейни думи, предната вечер същата получава 
сърдечна криза и се сблъсква челно с предизвикателството да намери 
превоз до най -  близката болница, която за ирония се намира на 200 метра 
от дома и. В крайна сметка с помощта на съсед е откарана в отделението



по Кардиология. Тук оставам без коментар, за да не спекулирам с друг 
възможен изход от ситуацията...

В същото време, слизайки по ул. „Бузлуджа” (от Американския 
колеж в посока Стара болница) се натъквам на следната гледка -  снежната 
пързалка свършва в края на улицата, а на кръстовището, където се 
пресичат улиците „Зеленка” и „Караминков” пътят е изчистен до асфалт. 
Пред мен кара снегорин със спуснато гребло и „чисти” , по скоро стърже 
върху вече почистеното платно. Реших да карам след него и така до 
кв.”Картала”. Факт е, че централните улици са почистени от снега, но към 
момента все още има неразчистени подходи към някои училища. (ОУ 
„Димитър Благоев”). В мен буди недоумение престараването в 
почистването на някои улици и пълното неглижиране на други.

В контекста на казаното до тук са и въпросите от настоящото питане:

1. Как се определя маршрута на снегопочистващата техника? По какви 
причини някои улици остават извън обхвата на снегопочистването?

2. Как контролирате фирмата изпълнител при извършване на услугата ? 
През този зимен сезон налагани ли са и глоби и в какъв размер?

3. Как гарантирате на живущите в кв.Варуша равен достъп до здравни 
и социални заведения, обществен транспорт и изобщо сигурно и 
безопасно придвижване от квартала до всяка точка в града?

Очаквам Вашия устен отговор с писмен вариант на същия.

С Уважение: ............. ..........

Валерия Дончева


